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Abstract (en)
In the production of packagings, especially folded cartons, from stiff packaging material (thin cardboard) individual blanks were hitherto delivered
in stacks and introduced one after the other into the packaging machine. In order to facilitate the handling of the blanks and to increase the storage
capacity the blanks are now connected together with residual connections to form a continuous web of material wound as a reel (30). A drum (31)
to receive the reel (30) has drum flanges (33, 34), the distance between which is greater than the width of the web of material. The latter is wound
in such a manner that the side edges of the web of material, at least the edges in the area of the front wall and the outer side tabs, have a distinct
clearance (gap 36) from the adjacent drum flange (34). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Herstellung von Verpackungen, insbesondere Klappschachteln, aus steifem Verpackungsmaterial (dünnem Karton) werden bisher einzelne
Zuschnitte in Stapeln angeliefert und nacheinander in die Verpackungsmaschine eingeführt. Zur Erleichterung der Handhabung der Zuschnitte und
zur Vergrößerung der Speicherkapazität sind nunmehr die Zuschnitte über Restverbindungen zu einer fortlaufenden als Bobine (30) gewickelte
Materialbahn miteinander verbunden. Eine Trommel (31) zur Aufnahme der Bobine (30) weist Trommelflansche (33, 34) auf, deren Abstand
voneinander größer ist als die Breite der Materialbahn. Dabei ist letztere so gewickelt, daß Seitenränder der Materialbahn, zumindest Ränder
im Bereich von Vorderwand und äußeren Seitenlappen einen deutlichen Abstand (Spalt 36) vom benachbarten Trommelflansch (34) aufweisen.
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